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Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

 
Datum: 26/11/2020 

 
 

Onderwerp vraag: 
    “opsporingen” kunstenaars door COVID-team:  

opvraging informatie; 
 

 
Toelichtende nota 

 
In de Raadscommissie sociale zaken dd. 15/10 ll. werd de vraag gesteld  'Hoeveel kunstenaars zijn er tot op 

heden bereikt?’ (i.v.m. uitzonderlijke Corona-steun). 
Op basis van de huidige data blijkt dat deze doelgroep moeilijker bereikt wordt. Een continuering van de 

maatregelen in 2021 zou dus goed zijn, want bij deze doelgroep duurt het vaak langer alvorens zij effectief de 

stap (willen? durven?) zetten naar ondersteuning, desondanks het feit dat zij hier dus ook recht op hebben. 
Commissielid Tine Van den Brande gaf aan dat zij zelf een heel breed netwerk heeft binnen deze doelgroep en 

zeker bereid is om hen aan te spreken/info door te sturen/ … 
Vanuit het covid team zou dan contact opgenomen worden met Collega Tine Van den Brande om de 

mogelijkheden verder te bekijken.' (zie https://www.mechelen.be/verslag-commissie-15-10-2020- ). 

 

Nu lijkt deze aanpak in het benaderen en opsporen van de doelgroep mij toch nogal vreemd, temeer daar er 

toch ook vanuit de hogere overheid werkingskosten worden gefinancierd. 

 

Hoe ver staat het hier thans mee? 

 

Klopt het dat verwacht wordt van kunstenaars dat zij zich melden tot de dienst “cultuur” van de stad en zo ja, 

is dit geen inbreuk op de privacy van die mensen en wordt alzo de drempel niet nog eens extra-verhoogd? 

 

Wat is de verdere aanpak van het COVID-team terzake? 
  

 

 
Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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